
Protok61 ~r XXXVI.2022 

z XXXVI Sesji-~ady Gminy Siubice 


odbytej w dniu l12 kwietnia 2022 r. 


Obrady XXXVI Sesji Rady Gminy ISlubice odbyly si y w godz. 112°_1210 oraz byly 
transmitowane na zywo w internecie. IObrady prowadzil przewodniczqcy Slawomir 
Januszewski. 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych - 14 os6b tj. 93,33%. 
W sesji udzial wziyli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, I 

2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gm/ ny, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik gmmy, 
4. 	 radni wedlug zalqczonej listy obecnosci, 
5. 	 soltysi wedlug zalqczonej listy obecnosCi. 

Do pkt. 1 
Slawomir Januszewski - przewodnif zqcy Rady otworzyl obrady XXXVI sesji Rady 

Gminy Slubice, powital wszystkie p,imie i pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
skarbnik oraz soltys6w. Na podstawie listyl obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 14 
radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Slub~ce moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. I 

Do pkt. 2 
Przewodniczqcy poddal pod glosowanie porzqdek obrad, kt6ry zostal dostarczony 

wraz z zaproszeniem na dzisiejszq sesjy. Radni nie mieli zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania rada - sti n 14 obecnych jednoglosnie przyjyla porzqdek 

obrad. Porzqdek obrad przedstawia siy nastYf ujqCo: 
l. 	 Otwarcie Sesji. 
2. 	 Przyjycie porzqdku obrad. I 
3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzyses)fjnej W6jta Gminy za okres od 23 marca 2022 r. 

do 11 kwietnia 2022 r. 
4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 
5. 	 Ocena zasob6w pomocy spolecznej za 2(!)2I r. 

I . 	 . .
6. 	 Sprawozdanie z realizacji Programu Wsp6lpracy Gminy Slubice z orgamzaCJaml 

pozarzqdowymi i podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o dzialalnosci 
poZytku publicznego i 0 wolontariacie Z'l 2021 rok. 

7. 	 Podjycie uchwal w sprawie: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice 
b) zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2022. 

8. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
9. Przyjycie protokolu z XXXV sesji Rady IGminy. 

Pc 

r" ~}l Jarllwn~ski 

10. Sprawy r6zne. 
11. Zakonczenie obrad. 

~y Rady 
Do pkt. 3 



Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 23 marea 2022 

r. do 11 kwietnia 2022 r. (material w zalqezeniu). 

Do pkt. 4 

Radni nie mie1i zadnych interpelaeji, bqdz zapytan. 

Do pkt. 5 

Przewodniezqey Rady Gminy poinformowal, ze oeena zasob6w pomoey spolecznej za 
2021 r. zostala przeslana do radnych drogq elektronieznq i wszysey radni dokladnie siy z nim 

zapoznali, a takze na komisji zostalo to om6wione z kierownikiem Gminnego Osrodka 
Pomoey Spoleeznej Jaekiem Markowskim (material w zalqezeniu). 

Radni nie mie1i zadnyeh zapytan, bqdz uwag. 

Do pkt. 6 
Przewodniezqey Rady Gminy poinformowal, ze sprawozdanie z realizaeji Programu 

Wsp61praey Gminy Slubiee z organizacjami po zarzqdowymi i podmiotami wymienionymi 
wart. 3 ust. 3 ustawy 0 dzialalnosci poZytku publieznego i 0 wolontariaeie za 2021 rok 

zostalo przeslane do radnyeh drogq elektronicznq i wszyscy radni dokladnie sit( z nim 
zapoznali (material w zalqczeniu). 

Radni nie mie1i zadnyeh zapytan, bqdz uwag. 

Do pkt. 7 a) 

Przewodniezqey Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubiee. 
Pytail i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial14 radnyeh. Uehwala zostala przyjt(tajednoglosnie. 

Uehwala w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubiee, 
wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqeznik do protokolu. 

Do pkt. 7b) 

Przewodniezqey Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uehwaly 

w sprawie zmiany Uehwaly Budzetowej Gminy Slubiee na rok 2022. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 14 radnyeh. Uehwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubiee na rok 2022 
wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqeznik do protokolu. 

Do pkt. 8 
Nie bylo interpelaeji ani zapytan. 

Do pkt. 9 
Przewodniezqey Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z XXXV sesji Rady Gminy 

Slubiee zostal przeslany do radnych drogq elektronieznq. 
Radni nie mie1i zadnyeh zapytaiJ., bqdz uwag. 
W glosowaniu bralo udzial14 radnyeh. Uehwala zostala przyjytajednoglosnie. 
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Protokol z XXXV sesji Rady Gl iiny Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan 

stano wi zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. 10 
Soltys Bud Elzbieta Machala pragnyla przypomniec 0 zalozeniu lampy solamej przy 

lesie przy wjezdzie na Budy Stare. 
Wojt odpowiedzial, ze na tej drod:ze zostaly juz zamontowane 4 lampy solarne. Czy 

uda siy cos jeszcze zamontowac czas pok1ze. Jezeli chodzi 0 skrzyzowanie tej drogi z drog~ 
wojewodzk~ to jest tam problem z zadrzeJ ieniem. Problem siy w polowie rozwi~zal, ale byd~ 
rozmowy z Energ~ na ten temat. Jest tam problem tego typu, ze drzewa byd~ zaslaniac lampy. 

Nie bydzie przez caly dzien doswietlana. 

Radny Jacek Domzalowicz popnDsil 0 wyjasnienie wszystkim mieszkancom jak 

wygl~da sprawa ze spraw~ rozbudowy sciezki rowerowej przez Slubice. 

Wojt odpowiedzial, ze jest to temat przebudowy drogi 575 przez Slubice i budowa 

scieZki rowerowej. Jest to inwestycja realizowana przez wojewodztwo mazowieckie, 

nie przez Gminy Slubice. Gmina tylko pomaga przy tej inwestycji. Od 3 lat pojawiaj~ siy 

problemy natury prawnej jezeli chodzi 0 ~regulowanie prawne szerokosci pas a drogowego. 

1 kwietnia wojt spotkal siy w Starostwie Powiatowym z dyrektorem Wydzialu Geodezji 

i z pani~ dyrektor Katarzyn~ Wieczbrek z Wydzialu Infrastruktury w Urzydzie 

Marszalkowskim. Problem prawny poleg~ na tym, iz s~ sprzeczne dokumenty dotycz~ce 

szerokosci pasa drogowego i jego przebiegu. Wojt odbywal rozmowy z pani~ dyrektor 

i sprobuje ona ustalic z wojewod~ co z tym ~robic. Przy drodze zostaly usuniyte drzewa, gdzie 

ta sciezka rna powstac. Zostala wydana decyzja srodowiskowa. Zjawiska atmosferyczne 

w lipcu trochy pomogly w usuniyciu ich. Dopoki sprawa nie zostanie wyjasniona inwestycja 

nie bydzie mogla siy rozpocz~c. 

Soltys Zycka Polskiego Robert Bedyk zapytal 0 termin zebrania soleckiego. 

Wojt odpowiedzial, ze prawdopodpbnie zebrania odbyd~ siy po swiytach. Trzeba 

ustalic z soltys ami tem1in. 

Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przekazal, ze 1 kwietnia 2022 

roku odbyla siy wizja lokalna dotycz~ca dzialalnosci spolki wodnej dotycz~ca interpelacji 

zlozon~ przez jedn~ z pan radnych i opublikowan~ w Tygodniku Plockim. Obecni na 

spotkaniu byli wszystkie radne powiatu z regionu, przewodnicz~cy Rady Gminy z zastypc~, 
pan sekretarz oraz dyrektor z Wydzialu Srodowiska Starostwa Powiatowego. Wszyscy 

widzieli w czym jest problem. Okazalo siy ze przyczyn~ zalan i podtopien nie s~ rowy spolki 

wodnej, ale kanal dobrzykowski. Spolka wyczyscila swoje rowy. lednak rolnicy posiadaj~cy 

rowy na swoich terenach lekcewazq ten problem i nie porzqdkujq rowow. Zwrocil siy do 

sohysow i radnych, by przypominali mieszkancom 0 porzqdkowaniu rowow i kanalow. 

Przypomnial tez, ze jesli drzewo rosnie na skarpie rowu znajdujqcego siy na terenie rolnika 

to rolnik bez zezwolenia moze je usunqc. Nic na skarpie rowu nie moze rosnqc. 

Wojt powiedzial, ze nie jest bbowi~zkiem gminy porz~dkowanie rowow 

na prywatnych terenach. Duzo rowow i t4 zostalo uporzqdkowanych przez pracownikow 
gospodarczych urzydu. lednak niektorzy mieszkancy jeszcze majq 0 to pretensje. 

Ponadto wojt wspomnial, ze jest duzb smieci w kanalach, rowach, lasach i olszynach. 

Zostal wyczyszczony caly pas drogowy od Grzybowa do Wymysla Polskiego 
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przez pracownikow gospodarczych. Jednak znow sytuacja siy powtarza i znow s~ smieci. 

Sami sobie robimy balagan. Droga na Leonow do Kawallo jest bardzo zasmiecona, tak sarno 
jest w Grzybowie przez las. To jest ogromny problem. Odpady regularnie s~ odbierane 
przez firmy, r6wniez wiyksze odpady mozna oddac na PSZOK. 

Wojt oraz Przewodnicz~cy rady Gminy przekazali zyczenia na swiyta Wielkanocne 

dla wszystkich radnych, sohysow, pracownikow Urzydu oraz dla wszystkich mieszkancow. 

Do pkt.ll 
Przewodnicz~cy Rady Gminy stwierdzil, ze porz~dek obrad XXXVI Sesji Rady 

Gminy w dniu 12 kwietnia 2022 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom ogl~daj~cym sesjy drog~ elektroniczn~, 

po czym j e zamkn~l. 

Protokolowala 

o(.;{£~ z~ I ry q j 

Kinga Maslanka Sla 0 ir Januszewski 
Sf I" ;skl 
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